
Zápisnica č. 4/2007 
z rokovania Vedenia STU dňa 12. 2. 2007 v Bratislave 

 
Prítomní: Vladimír Báleš, Vojtech Molnár, Ján Kalužný, Robert Redhammer, 

Dušan Petráš, Milan Žalman, Helena Žideková, Pavel Timár 
 
Neprítomní: František Janíček 
 
 
Program: 
 Kontrola plnenia úloh 
1. Komisie a poradné orgány rektora a prorektorov STU (rektor a prorektori STU) 
2. Informácia o implementácii AIS na STU (prof. Molnár) 
3. Akcie k 70. výročiu založenia STU (pror. Petráš) 
4. Stav KIB STU za rok 2006 (pror. Petráš) 
5. Výročná správa STU za vedu (pror. Redhammer) 
6. Rôzne 
 
Predložené materiály: 
1) Informatívna správa o stave v plnení Plánu investičných akcií pre zabezpečenie opatrení 

implementácie bezpečnostného auditu (prof. Molnár, Ing. Malina) 
2) 70. výročie založenia univerzity – organizačné zabezpečenie osláv (pror. Petráš) 
3) Stav KIB STU v roku 2006 (pror. Petráš) 
4) Stav implementácie AIS na STU k 31.1.2007 (prof. Molnár, prof. Horváth) 
5) Stav v inštalácii kioskov pre prístup študentov k AIS (prof. Molnár, prof. Horváth) 
6) Vydavateľstvo STU (pror. Redhammer) 
7) Podklady k hodnoteniu výskumnej činnosti STU v roku 2006 (pror. Redhammer) 
 
Kontrola plnenia úloh 
 
Splnené úlohy:  1/19/2006, 2/3/2007 
 
Nesplnené úlohy:  4/3/2006 – plnenie úlohy predĺžené do 12.3.2007 

3/3/2006 – plnenie úlohy predĺžené do 16.4.2007 
   1/3/2007– plnenie úlohy predĺžené do 19.2.2007 
   3/3/2007– plnenie úlohy predĺžené do 19.2.2007 
 
Poznámky k plneniu úloh: 
Úloha 4/3/2006: prof. Molnár informoval písomným materiálom o stave plnenia tejto úlohy a 
o 1. etape kontroly vykonanej v roku 2006. Na viacerých fakultách STU úloha nebola 
dostatočne splnená. 2. etapa kontroly bude v mesiaci marec 2007. Rektor STU požiadal prof. 
Molnára pripraviť konkrétnu informáciu pre dekanov fakúlt na najbližšie rokovanie KR STU. 
 
 
Informácie z vyšších orgánov a porád 
 
Rektor Báleš:  
− Informoval o návšteve primátora Ďurkovského 8.1.2007 na rektoráte STU. Rokovali 

o nehnuteľnostiach STU, oslavách 70. výročia založenia STU a Univerziáde v roku 2008. 



− Rektor STU sa stal členom komisie pre inovácie v národnom hospodárstve, ktorá sa 
vytvorila na MH SR a bude nasledovať tvorba fondu inovácií. 

 
Prof. Molnár: 
Informoval o svojej účasti na konferencii UOO STU, kde sa hovorilo aj o stanoviskách ku 
kolektívnej zmluve na rok 2007. 
 
 
K bodu 1 Komisie a poradné orgány rektora a prorektorov STU 

(rektor a prorektori STU) 
  
Rektor Báleš: Ing. Timárovi nedoručili všetci prorektori zoznam existujúcich komisií 

a preto sa tento bod presúva na rokovanie vedenia STU dňa 19.2.2007. 
 
Úloha V-STU č. 1/4/2007 
Rektor STU ukladá dodať zoznam všetkých existujúcich komisií a poradných orgánov rektora 
a prorektorov STU. Na základe týchto podkladov spracuje Ing. Timár štruktúru týchto komisií 
Z: Prorektori STU, Ing. Timár 
T: 19. 02. 2007 
 
 
K bodu 2 Informácia o implementácii AIS na STU (prof. Molnár) 
  
Prof. Molnár: Predložil na rokovanie dva písomné materiály. V prvom z nich konštatuje, 

že len SjF, MtF a R STU splnili úlohu inštalácie kioskov pre prístup 
študentov k AIS. Pripomenul, že zodpovednosť za inštaláciu prevzali 
výpočtové strediská na fakultách STU. 
Druhý materiál sa týka stavu samotnej implementácie AIS na STU 
k 31.1.2007. Nový AIS by mal postupne nahradiť aj KIB pre evidenciu 
publikačnej činnosti a projektov. 

Predseda AS 
STU Žalman: 

Zaujímal sa, kto je zodpovedný za to, aby kiosky na fakultách boli uvedené 
do riadnej prevádzky. 

Rektor Báleš: Požiadal prof. Molnára, aby pripravil list dekanom príslušných fakúlt STU 
ohľadom neskorej inštalácie kioskov.  
Súčasne požiadal prof. Kalužného, aby predložil na rokovanie vedenia STU 
dňa 5.3.2007 materiál „Koncepcia systému ubytovávania v ŠD STU 
v Bratislave“, ktorý bol predmetom rokovania Vedenia STU dňa 8.3.2004.   

Prof. Kalužný: Navrhol používanie ďalšieho ochranného prvku – holografickej známky na 
diplomoch. Návrh ako má známka vyzerať a na jej umiestnenie na diplome 
predloží na rokovanie vedenia STU. 

Kvestorka 
Žideková: 

Zaujímala sa, kedy sa ukončí implementácia AIS , pretože bude potrebné, 
aby pracovníci CVT STU pracovali na implementácii nového 
ekonomického informačného softvéru. 

 
Stanovisko V-STU č. 1/4/2007 
Vedenie STU berie na vedomie správu „Stav v inštalácii kioskov pre prístup študentov k AIS“ 
a správu „Stav implementácie AIS na STU k 31.1.2007“. 
 
Úloha V-STU č. 2/4/2007 
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Rektor STU ukladá pripraviť list dekanom fakúlt STU ohľadom inštalácie kioskov pre prístup 
študentov k AIS. 
Z: Prof. Molnár 
T: 19. 02. 2007 
 
Úloha V-STU č. 3/4/2007 
Rektor STU ukladá pripraviť návrh predpisu pre dizajn a umiestnenie holografickej známky 
na diplomoch absolventov STU. 
Z: Prof. Kalužný 
T: 19. 02. 2007 
 
Uznesenie V-STU č. 1/4/2007 
Vedenie STU schvaľuje používanie holografickej známky na diplomoch absolventov STU 
ako ďalšieho ochranného prvku proti ich falšovaniu. 
 
Uznesenie V-STU č. 2/4/2007 
Vedenie STU určilo prorektorov Redhammera a Petráša za členov Rady pre AIS za účelom 
implementácie KIB do AIS. 
 
 
K bodu 3 Akcie k 70. výročiu založenia STU (pror. Petráš) 
  
Pror. Petráš: Predložil písomný materiál vychádzajúci zo stavu, ktorý prevzal po 

prorektorovi Špačkovi. Navrhuje rokovať na každom prvom zasadnutí 
vedenia STU v príslušnom mesiaci o stave príprav osláv 70. výročia 
založenia STU. Potom komentoval stav príprav osláv vo všetkých 
komisiách organizačného výboru. Nie všetky komisie dodali rozpočet 
potrebný pre realizáciu naplánovaných aktivít. Predložil vytlačenú brožúrku 
- kalendár akcií poriadaných pri príležitosti výročia. 

 
Stanovisko V-STU č. 2/4/2007 
Vedenie STU berie na vedomie informáciu o stave prípravy osláv 70. výročia založenia STU. 
 
 
K bodu 4 Stav KIB STU za rok 2006 (pror. Petráš) 
  
Pror. Petráš: Predložil písomný materiál, ktorý obsahuje súčasný stav KIB na STU. 

V budúcnosti by KIB mal byť integrálnou súčasťou AIS na STU. 
V spolupráci s pror. Redhammerom bude do konca marca 2007 predložený 
ucelený návrh ohľadom KIB a jeho integrácie do nového AIS. 

Prof. Molnár: Požiadal, aby vstupné informácie boli predložené do 15.3.2007. Postup 
a požiadavky treba konzultovať s dodávateľmi AIS. 

Rektor Báleš: Upozornil, aby KIB v prostredí nového AIS obsahoval všetky informácie 
v príslušnej forme požadovanej z MŠ SR. Súčasne upozornil, aby sa 
informácie žiadali od zamestnancov STU iba raz, lebo teraz sa stáva, že 
približne to isté sa žiada viacnásobne. 

 
Stanovisko V-STU č. 3/4/2007 
Vedenie STU berie na vedomie správu o stave KIB STU za rok 2006. 
Úloha V-STU č. 4/4/2007 
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Rektor STU ukladá pripraviť návrh na inováciu KIB STU v prostredí nového AIS. 
Z: Pror. Petráš, pror. Redhammer 
T: Vstupné údaje do 15. 03. 2007, kompletný návrh do 26. 03. 2007 
 
 
K bodu 5 Výročná správa STU za vedu (pror. Redhammer) 
  
Pror. 
Redhammer: 

Predložil písomný materiál „Podklady k hodnoteniu výskumnej činnosti 
STU v roku 2006“. Pretože niektoré informácie boli získané veľmi neskoro, 
aj správu predkladá neskoro a požiadal členov vedenia STU o preštudovanie 
a pripomienky k predloženej správe. Stručne informoval o obsahu správy: 
− STU je dobre na tom v oblasti domácich grantov APVV, VEGA, KEGA 
− Poklesol však počet aj objem zahraničných grantov. MŠ SR vylúčilo 

z tohto balíka granty PHARE a štrukturálne fondy EÚ. Trend je tu 
klesajúci. 

− V oblasti publikačnej činnosti boli zaznamenané nárasty za posledné 
roky. 

Prof. Molnár: Poznamenal, že by v správe mal byť uvedený aj predmet výskumu, nielen 
počet a objem grantov. 

Pror. Petráš: Na STU máme asi 10 priorít vo výskume a tieto priority by sme mali 
kvantifikovať - koľko projektov sa v rámci danej priority riešilo. 

 
Stanovisko V-STU č. 4/4/2007 
Vedenie STU berie na vedomie správu „Podklady k hodnoteniu výskumnej činnosti STU 
v roku 2006“. 
 
Úloha V-STU č. 5/4/2007 
Rektor STU ukladá všetkým členom vedenia STU preštudovať správu „Podklady 
k hodnoteniu výskumnej činnosti STU v roku 2006“ a poslať pripomienky pror. 
Redhammerovi. 
Z: Všetci členovia vedenia STU 
T: 15. 02. 2007 
 
 
K bodu 6 Rôzne 
 
1) Kvestorka Žideková: 

Informovala o súčasnom stave poznania o rozpise dotácie na rok 2007 na základe 
informácií z MŠ SR. Zatiaľ nie je jasné ako to bude s valorizáciou miezd v roku 2007. 
Kapitola tovary a služby však znovu poklesla na 87% minuloročnej úrovne. 

 
2) Prorektor Petráš: 

− Predstavil prvé číslo časopisu Spektrum s novým dizajnom. Súčasne hovoril aj 
o výmene členov redakčnej rady tohto časopisu. 

− Predložil vzor motivačného plagátu pre študentov stredných škôl. 
− Vizitky v novom vizuále budú k dispozícii ešte v tomto týždni. 
− Správa za funkčné obdobie vedenia STU 2003-2007 je hotová a pripravená do tlače. 

Bude vytlačených cca 50 ks v papierovej forme a ostatné na CD nosiči. 
− Výročná správa STU za rok 2006 sa vytvára, ale chýbajú podklady z fakúlt STU 
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3) Prorektor Kalužný: 

Požiadal o presunutie bodu rokovania vo vedení STU z 5.3.2007 na 16.4.2007. Rektor 
s presunutím súhlasil. 

 
4) Prorektor Molnár:  

Informoval o výsledkoch výberového konania na dodávanie komponentov IKT. 
Víťazom sa stalo udruženie Tekton. 

 
 
 
 
 
 
Zapísal: Ing. Pavel TIMÁR, CSc. 
 
 
 
Prof. Ing. Vladimír BÁLEŠ, DrSc., rektor STU 
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